

Date: 20 July 2026

التاريخ : 20 يوليو 2026

Disclosure and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
PO Box 54000, Abu Dhabi
United Arab Emirates

السادة/ قسم الإفصاح والإمتثال
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب. رقم 54000، أبوظبي
الإمارات العربية المتحدة

Subject: Notice of RAKBANK Board Audit Committee Meeting to be held on 23 July 2026

الموضوع: إشعار بانعقاد اجتماع لجنة التدقيق التابعة لمجلس إدارة بنك رأس الخيمة الوطني بتاريخ 23 يوليو 2026

The Board Audit Committee of RAKBANK hereby notifies that it will convene on Thursday, 23 July 2026 at 11:00AM (UAE time), to discuss and consider, amongst others, the following agenda items:

تعلن لجنة التدقيق التابعة لمجلس إدارة بنك رأس الخيمة الوطني بأن اجتماع اللجنة سيعقد في تمام الساعة 11:00 صباحا في يوم الخميس الموافق 23 يوليو 2026 لمناقشة جدول الأعمال التالي:

- Discuss and approve the financial statements for the period ended 30th June 2026.
- Other matters within the ordinary course of the Bank's business, with no impact on the share price.
- مناقشة والموافقة على البيانات المالية للفترة المنتهية في 30 يونيو 2026.
- أمور أخرى ضمن السياق المعتاد لأعمال البنك، دون أي تأثير على سعر السهم.



محمد جعفر نيني

Mr. Mohammed Jaffer Nini
المدير التنفيذي المالي للمجموعة
Group Chief Financial Officer